
 

 
 

Naturopplevelser for livet 

Protokoll Styremøte Haugesund Turistforening 

Møte 09/2024. Mandag 28. oktober 2024 
Tid: 17:00 

Sted: HT-Huset, Strandtata 171.   

Deltakere 
Styremedlemmer 

 Rolf Børseth, styreleder 
 May Britt Vihovde, nestleder 
 Anne Kindlihagen - Forfall 
 Eli Severinsen 
 Geir Kvassheim 
 Harald Selsås 
 Oddbjørn Jensen 
 Johan Skjetne, Varamedlem 
 Kristin Brekke Hovland, Varamedlem 

Andre deltakende/observatører 

 Rune Flage Stumo, daglig leder 
 Rolf Svendsen 

Saksliste   

                  
Beslutning 

1. Sak 79-09/24 
Innkalling og saksliste 

Kravene til å fatte vedtak jfr. Aksjeloven §6-24 er oppfylt.   

Vedtak 

Innkalling og saksliste er godkjent 

 

Beslutning 
2. Sak 80-09/24 

Protokoll 
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Se protokoll fra styremøte 08/24, 30. september 2024.  

Vedtak 

Protokoll fra styremøte 30.09.2024 godkjennes 

 

Orientering 
3. Sak 81-09/24 

Regnskap september 2024 
 
Gjennomgang av regnskapet for september 2024. Regnskapet ble lagt ut i møteinnkallingen.  

Vedtak 

Styret tar regnskapet til orientering. 

Beslutning 

4. Sak 82-09/24 
Organisering av Naturvernkomiteen. 

I sak 72-08/24 om organisering av naturvernkomiteen den 30. september ba styret om at 
leder av naturvernkomiteen ble invitert til neste styremøte.  

Sak fra sist møte: 

Administrasjonen har fått følgende henvendelse fra Karl Andreas Knutsen, som er leder i 
Naturvernkomiteen:  

Notat til styret Vedrørende arbeidet i Naturvernkomiteen.  Haugesund 20. 08.24 

Naturvernkomiteen ble etablert ifm. forslag til utbygging av Etnevassdraget i 1985, bl.a. med 
neddemmingen av Blomstølsområdet. 

Videre ble det andre viktige saker som ble tatt opp i komiteen og videre behandlet i styret.  
Pga. mange betente saker ble det til at styrelederen satt i denne komiteen, slik at 
høringssvarene og aksjonene ble godt forankret i styret.  Også at styret visste hva som forgikk. 

Etter som årene har gått så har det blitt flere og flere saker som skal og bør behandles.  På 
grunn av min interesse og mangeårig som representant i komiteen har det blitt til at jeg har 
styrt denne komiteen. Det har alltid sittet en representant fra styret i komiteen, tror jeg(?).   
Også ved etableringen av det viktige FNF systemet har jeg deltatt i og fått dette på «rett kjøl». 

Men tiden går og komiteens medlemmer er ikke akkurat ungdommer, men tross alt besittes 
mye kompetanse og kunnskap.  Det er krevende å lese og ta stilling til hvilke saker som skal 
behandles og eventuelt skrive høringer.  Til dette har vi fått god hjelp av FNF Rogaland, som 
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har en heltidsansatt koordinator som er dyktig til dette.  Men også der er det begrensing på 
kapasitet.  DNT sentralt har egne ansatte naturvernkonsulenter som jobber proft med dette.  
Flere og flere lokalforeninger har også egne folk på dette området.  Se til Stavanger som 
tidligere nesten ikke hadde folk på dette faget som nå har fått egen mann og avdeling Odd 
Helge Løining. 

Så til poenget; Burde HT legge om litt på måten sakene blir vurdert på og behandlet? 

Min tanke er at kanskje kunne daglig leder, som nå besitter saksbehandling fra vegvesenet, 
vurdere i samarbeid med de andre ansatte hva som skal behandles og vurderes, også inn mot 
FNF-systemet.  Etter behandling og kanskje med et notat som kunne gått videre til komiteen 
for behandling?  Dette ville avlaste komiteen og gjøre det lettere å få nye folk inn i dette 
arbeidet.  

 Arbeidet er særs viktig da det er HT som er den drivende forening på Haugalandet for 
naturvernarbeidet innenfor friluftslivet. FNF Haugaland er etablert for å behandle saker som 
er aktuelle for Haugalandet.  Men det har stort sett vært HT som har møtt og drevet frem 
arbeidet.  Sven Oscar Larsen har styrt FNF H. med meg som vara.  I FNF ROG har jeg 
representert med Sven Oscar Larsen som vara.  Dette til informasjon. 

(Haugaland Naturvern er etablert igjen, men mangler tyngde og erfaring, ikke minst 
medlemmer i styret sitt.  Bird Life Haugalandet er også nå i drift.  Begge er i FNF Haugaland) 

Jeg møter gjerne i styremøte for å diskutere sammen med dere om dette er noe som kan være 
mer fremtidsrettet. 

Karl Andreas «Kalland» Knutsen 

Administrasjonen ønsker primært at det er naturvernkomiteen som gjør dette arbeidet, selv 
om administrasjonen nå er større. Ser likevel at det helt klart kan være fordeler med at 
administrasjonen bistår i de tyngre sakene.  

Vedtak 

Styret ønsker at administrasjonen ved daglig leder bidrar mer i arbeidet med 
Naturvernkomiteen. Daglig leder skal være sekretær og støtte for komiteen. Mye av sakene 
som kommer til foreningen sendes i Altinn og det er behov for at komiteen får bedre oversikt 
over sakene som kommer til foreningen, dette skal daglig leder bidra til. 

Daglig leder tar kontakt med leder i Naturvernkomiteen og deltar på møtene.  

  

Orientering 
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5. Sak 83-09/24 
Styreleders rapport - Orienteringssak 

Gjennomgang ved styreleder.  

 Gjennomgang vedrørende status Kringsjå.  
 Stå på prisen. Vi ber om forslag til kandidater i løpet av november. Styret velger kandidat i 

februar  

Vedtak 

Styret tar styreleders rapport til etterretning. 

Orientering 
6. Sak 84-09/24 

Daglig leders rapport – Orienteringssak 

Gjennomgang ved daglig leder. 

 Juridisk oppfølging veg i retning Blomstølen i Etne. Har sendt brev til Etne kommune. 
Se vedlegg. 

 Haugesund Turistforening har undertegnet medlemskapsavtalen med DNT-Sentralt 
 Behov for å ta opp lån. 
 Status i DNT-Økonomiring.  
 Ny aktivitetsrådgiver begynner 1. desember 2024. 
 Søknad om midler til Friluftslivets år. Kort info om prosess. 
 Nytt stort Prosjekt: Hele Norge drar på hytta. 

Vedtak 

Styret tar daglig leders rapport til etterretning og godkjenner at det tas opp et lån på kr. 1 
mill.  

 
 

 

Orientering 
7. Sak 85-09/24 

Eventuelt 

Sak fra Etne Turlag 

Spørsmål om støtte fra HT til Etne turlag og Langfossen Veneforening om støtteuttale til bygging 
av Sherpatrapper ved Langfoss i forhold til søknad om spillemidler. Tor Kåpvik i DNT-sentralt har 
gitt følgende svar. 
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Det er DNT-Sentralt som saksbehandler saker som omhandler spillemidler. HT har ikke mulighet 
gå mot DNT-sentralt i en slik sak. Styret i Haugesund Turistforening har i utgangspunktet vært 
positive til byggingen av en slik trapp, og er fortsatt positive. 

 

Vedtak 

Styret er positive til Sherpatrappene opp Langfoss slik de er beskrevet. Styret har ikke mulighet til 
å overstyre DNT-Sentralt. Styret ber Etne Turlag og Langfosstien Venelag om å søke ordinære 
spillemidler og ikke midler etter fjellordningen.  

 

 

Møteplan høst 2024 

 Mandag 25.11.2024, kl. 17:00 
 Mandag 16.12.2024, kl. 17:00 – Juleavslutning 


